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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:1710 Regeringsöverenskommelse om Arlanda flygplats

Nyligen meddelade regeringen att man ger ett särskilt krisstöd till SAS och till 
Swedavia. Detta till följd av att flyget i princip står på marken till följd av 
framför allt politiska beslut i samband med coronapandemin. 

Stödet till dessa bolag är välkommet och rimligt. Flyget är ett viktigt 
transportmedel i vårt stora glesbefolkade land och oftast helt avgörande för 
längre utrikes resor. För att flyget ska fungera krävs också väl fungerande 
flygplatser.

I samband med beskedet om krisstöd meddelade finansmarknadsminister Per 
Bolund (MP) i medierna att stödet villkorats av en överenskommelse i 
regeringen om att stoppa utbyggnaden av Arlanda flygplats. Näringsminister 
Ibrahim Baylan (S) dementerade dock i medierna att en sådan 
överenskommelse finns. Uppgift står alltså mot uppgift från två olika ministrar.

Jag vill därför fråga statsrådet Per Bolund:

 

Har statsrådet för avsikt att, inom sitt ansvarsområde, agera för att stoppa 
utbyggnaden av Arlanda flygplats?

………………………………………

Jan Ericson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-02
Besvaras senast
2020-07-16
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


